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Ministrul Economiei: Coalitia de la guvernare analizeaza reducerea accizei la

carburanti si TVA zero la alimente

Coalitia aflata la guvernare analizeaza masuri care sa ajute consumatorii, precum reducerea accizei la

carburanti si TVA zero la alimente, dar trebuie avut în vedere impactul bugetar si modul în care acest lucru

ar putea afecta investitiile, a afirmat, marti, ministrul Economiei, Florin Spataru.

 

El a participat la ceremonia de semnare a acordului de joint-venture între Uzina Mecanica Bucuresti (UMB) si

General Dynamics European Land Systems România (GDELS), alaturi de premierul Nicolae Ciuca.

 

La final, Spataru a fost întrebat de jurnalisti daca Guvernul are de gând sa reduca acciza la carburanti, pentru ca

pretul final la pompa sa scada.

 

"Este o discutie pe care o avem în Guvern, nu va pot da în acest moment un raspuns. Trebuie sa vedem care este

impactul bugetar. România si-a propus investitii majore în economie de care vrem sa ne tinem, toate aceste masuri

trebuie analizate în balanta. Cu siguranta vom veni cu o propunere care sa fie acceptata de toata lumea", a spus

ministrul.

 

Când jurnalistii i-au aratat ca Franta si Ungaria au plafonat deja pretul carburantilor, el a raspuns: "Este adevarat,

dar vedeti ca economia Ungaria si cea a Frantei arata diferit fata de economia din România".

 

Spataru a adaugat ca Executivul va aproba miercuri ordonanta de urgenta privind masurile care vor fi luate pe piata

energiei de la 1 aprilie, chiar daca nu a fost agreata pâna acum varianta finala.

 

"Nu va pot da detalii, pentru ca aceasta ordonanta este în acest moment în forma draft si urmeaza sa fie finalizata.

Mâine va fi aprobata, dar pâna mâine mai sunt destule de facut. Lucram intens toate ministerele pentru a finaliza",

a spus Spataru.

 

Întrebat daca TVA zero la alimente este o solutie, el a precizat ca exista o discutie în acest sens în coalitie, însa nu

poate da detalii, întrucât ministrul Agriculturii este cel mai în masura sa faca acest lucru.

 

În privinta garantiilor pe care le-ar putea da românilor ca preturile nu o vor lua razna, seful de la Economie a

raspuns: "Monitorizam tot ce se întâmpla si vreau sa dam din nou asigurari ca avem toate stocurile de care avem

nevoie, astfel încât sa nu existe un deficit de produse agricole. Îi încurajez pe oameni sa nu reactioneze la mesajele

care apar ca exista rationalizare sau ca nu se vor gasi produse".

 

"În acest moment nu se pune problema reducerii exporturilor, pentru ca exista stocuri suficiente", a completat

oficialul guvernamental.
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